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JAARVERSLAG ASV DE POELSTER 2022-2023 
 

 

 

Algemeen 

In het seizoen 2022-2023 konden, voor het eerst sinds 3 jaar, onze sportactiviteiten weer op volle 

kracht en met slechts enkele aanpassingen plaatsvinden. 

In dit verslag kunnen we daarom weer een ‘normaal’ overzicht presenteren van onze activiteiten. 

 

 

Trainingen, wedstrijden en andere activiteiten 

Zoals gebruikelijk is er een 'harde kern'  van Poelsterleden die hun conditie en vaardigheid  in de 

zomer bijhouden met fietsen en bostraining. 

Het schaatsseizoen werd op 23 september ingeluid in ons clubhuis met een hoofdrol voor Redbad 

Veenbaas, die de aanwezigen in een 'intervieuw' deelgenoot maakte van zijn Elfstedentocht- en 

Weissensee ervaringen. Het was een gezellige avond, die op 25 september een vervolg had met een 

wandeltocht in het Amsterdamse bos door een aantal enthousiate recreanten. Het seizoen op de Jaap 

Edenbaan startte op 7 oktober, maar voor de echte liefhebbers was er op 2 oktober al een mogelijkheid 

om in Elfstedenhal in Leeuwarden te schaatsen, met aansluitend een gezellige lunch. 

In november gaf Jan Hogerhout aan zijn carriere als actief schaatser te beëindigen en  is vanuit de 

dinsdagavondgroep op gepaste wijze afscheid van hem genomen, maar hij blijft nog wel actief in de 

vereniging. 

Op 12 februari hebben drie teams de kleuren van de Poelster hoog gehouden bij de 4x1,5 wedstrijd op 

de Jaap Edenbaan. Dat was een groot succes evenals de jaarlijks terugkerende Clubkampioenschappen 

op zondagavond 5 maart. Er waren maar liefst 55 enthousiaste deelnemers, ondanks een wat 

ongunstige dag en tijdtip. Volgend jaar dienen we het verzoek in om op een eerder tijdstip te starten en 

een avond buiten de vakantie. 

Tenslotte was er de slotavond op 31 maart met de onlosmakelijke paaseitjes van Bob en de inmiddels 

befaamde pubquiz van de familie Dik.  

Op 13 mei hebben 10 Poelsterleden met goed gevolg een cursus Natuurijsmeester gevolgd. 

De meeste trainingsgroepen zijn dit jaar ongeveer gelijk gebleven, met uitzondering van de 

zondagavond. Deze groep blijft onverminderd groeien. Dat had ook gevolgen voor de 

trainersbehoefte. Ton Vrolijk is bereid gevonden om naast Nel de training op zondag te verzorgen.  
 
 

 

Jeugdschaatsen 

Dit seizoen hebben we 51 kinderen op het ijs gehad, verdeeld over 5 schaatsgroepen. Begeleiders 

bezetting was riant, op iedere groep 2 á 3 begeleiders. Een groep van 12 enthousiaste leden, waaronder 

5 junioren hebben iedere week het plezier van het schaatsen overgebracht op de kinderen. Éen 

begeleider heeft aangegeven te stoppen, blijft wel beschikbaar als invaller. Vervanging is al gevonden, 

een ouder heeft aangegeven te willen helpen met de begeleiding van een groepje. 

De schaatsclinics zijn dit seizoen al vroeg gestart, helaas hebben de clinics dit jaar minder kinderen 

aan het schaatsen gekregen. Wij denken dat het voor een groot deel komt doordat er de vorige jaren 

veel sporten stil lagen door Corona en dit jaar alle sporten weer door konden gaan.  

Sinterklaas heeft wederom een bezoek gebracht aan de kinderen, we hebben de 11-stedentocht onder 

barre en zeer natte omstandigheden verreden maar dat mocht de pret niet drukken en alle kinderen 

mochten hun kruisje in ontvangst nemen. De kinderen hebben allemaal mee gedaan aan Schaatsen-

Lopen-Schaatsen en ook het examen en de Rondjes achter de Jagermeesters zijn zeer goed verlopen. 

Aan het einde van het seizoen deden er ook een groot aantal kinderen mee aan de 

Clubkampioenschappen. 

 

 

Natuurijs  

De evenementen vergunning voor onze natuurijsactiviteiten in de winter van 2023, was nog maar net 

geregeld en we waren nog in overleg met Het RodeKruis Amstelveen voor de Evenementenhulp, of  

het begon al serieus te vriezen. 
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In het draaiboek staat dat we medio december starten met de voorbereidingen voor de 

natuurijsactiviteiten, maar dit keer was de vorst op 11 december al in het land. Geen tijd meer om te 

testen, pomp aangezet op 12 december en op 13 december geconstateerd dat er nog maar weinig water 

op de landijsbaan stond. 

Oorzaak: De pomp was verstopt; in de loop der jaren was er (onverwacht toch) steeds meer modder en 

plantenmateriaal in het pomphuis gekomen en dat was de pomp nu te veel geworden. 

Met groot materieel (baggerwagen gemeente) geprobeerd om de pompput schoon te maken, maar dat 

lukte niet. 

En zo ging de natuurijsperiode zonder landijsbaan ijs voorbij. Begin 2023 is het uiteindelijk (met ook 

weer inzet van groot materieel door Cor Portengen)  gelukt om alle modder te verwijderen. 

Publiciteit hadden we wel: RTVA heeft op 13 december een stukje op haar site geplaatst: 

https://rtva.nl/2022/12/voorlopig-nog-geen-schaatspret-in-amstelveen-vanwege-defecte-

pompinstallatie-schaatsbaan-ouderkerk-is-hoopvol/ 
 

 

 

Bosloop 

De 52e  Bosloop mocht zich, op 10 april,  in zeer geschikt loopweer verheugen. 

Minder blij waren we met het samenvallen van Bosloop en Kersenbloesem festival.  

Al van af einde maart overspoelden de bloesemliefhebbers Poelzicht en aanliggende gelanden. 

Om de boel toch veilig en ordentelijk te kunnen laten verlopen, zijn extra afzettingen geplaatst, een 

leger verkeersregelaars ingezet en is de kidsloop geschrapt. Ook werd een parcoursaanpassing gedaan.  

Van deze aanpassingen waren er meerdere nodig aangezien het Bosbeheer paden had verlegd en 

weggehaald.  

Daarnaast kostte de werkzaamheden aan de A9 de nodige hoofdbrekens. 

Het vele extra werk leverde echter geen extra deelnemers op, integendeel: de dalende trend zet zich 

voort. Het aantal enthousiaste en kundige medewerkers groeit, maar het aantal deelnemers neemt af. 

De vraag mag worden gesteld of de Bosloop nog levensvatbaar is. Daarnaast bestaat onzekerheid over 

doorgaan in de komende jaren a.g.v. de werkzaamheden aan de A9. 

 

 

Clubhuis 

Na vorig jaar Beter Judo te hebben verwelkomd als medegebruiker, is in het najaar van 2022 

GezondeLeefstijlAmstelveen in Poelzicht van start gegaan.  

Rolskivereniging Amstelland is overgegaan in een wandelgroepje op zondagochtenden, en is 

hiermee geen hoofdgebruiker meer. 

We kunnen nu wel spreken van een goede bezetting, voor sommigen zelfs een tikje teveel. 
Onze vier hoofdgebruikers zijn zeer betrokken bij de toekomst van Poelzicht en denken actief mee. 

Afgelopen jaar is het zogenaamd klein onderhoud wel zo’n beetje afgerond, en staan we nu voor de 

vraag wanneer grote klussen kunnen/moeten worden aangepakt.  

Dat heeft natuurlijk veel te maken met de ontwikkeling van het Noordelijke Poeloever terrein en de 

overkapping van de A9. De projectgroep Toekomst Poelster heeft daarover geregeld overleg met 

gemeente, Sportbedrijf Amstelveen en de vaste Poelzichtgebruikers. 

Einde 2022 zijn er succesvolle sessies gehouden voor de Poelster leden; hoe denken zij er over en wat 

voor ideeën leven er.  Grote lijn: Het bezit van Poelzicht op lange termijn voor alleen de Poelster is 

niet haalbaar. Vanuit de ledensessies heeft een aantal leden zich aangemeld voor deelname aan een 

klankbordgroep die gaat meedenken. In april heeft een eerste sessie met de klankbordgroep plaats 

gevonden. 

Overzichtje voornaamste “kleine klussen”: 

• In alle veel gebruikte, ruimten is LED verlichting aangebracht 

• Grote (energie slurpende) koelkast is vervangen door kleine koelkast en vrieskast 

• Oven is vervangen door vierpits kookplaat 
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De Poelster in de toekomst 

Een werkgroep bestaande uit enkele bestuurs- en commissieleden heeft verder gewerkt aan de 

uitwerking van het rapport “De Poelster in de Toekomst”. 

Na de vorming van het nieuwe College van B&W zijn de gesprekken met de eveneens nieuwe 

Wethouder van Sportzaken dhr Raat en Amstelveen Sport en de gebruikers van het clubhuis 

voortgezet. De insteek van alle betrokkenen is nog onveranderd., maar verder inzicht in de plannen 

van de Gemeente wacht op de ‘Perspectiefnota 2024’ die de basis vormt voor de begroting van dat 

jaar.  

Tijdens de jaarvergadering zal een toelichting worden gegeven over de actuele stand van zaken. 
 

 
 

Tenslotte 

Het bestuur dankt iedereen die in het afgelopen verenigingsjaar heeft meegewerkt aan de vele 

clubactiviteiten en -initiatieven. Maar we kunnen altijd meer ondersteuning goed gebruiken! 

 

Mei 2023 

Namens het bestuur,  

Jan Bolt, secretaris 


